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Machu PicchuMachu Picchu

Christ the Redeemer Christ the Redeemer 

6D5N

Tour Code: WJZ

行程次序，以當地旅社安排為准。
Sequences of Itinerary are subject

to local arrangement.

台北/新竹/南投/台中+
清境农场

TAIPEI/HSINCHU/NANTOU/TAICHUNG+QINGJING FARM 

Taiwan

台湾

中社花海
Chungshe Flower Garden

中社花海
Chungshe Flower Garden

逢甲夜市
Feng Jia Night Market 

逢甲夜市
Feng Jia Night Market 

日月潭风景区
Sun Moon Lake

日月潭风景区
Sun Moon Lake

渔人码头
Tamsui Fisherman's Wharf

渔人码头
Tamsui Fisherman's Wharf

Travel InsuranceTravel Insurance

旅游保险旅游保险



   西门町 - 西门町现在被称为台北的「原宿」，除了有日文杂志专
卖店外，各种日本的书籍、唱片、服饰等，几乎都同步流行，是
所谓「哈日族」的天堂。

   士林夜市 – 是台北市大规模的观光夜市，因邻近学区拥有众多年轻
族群客层，加上捷运站及公车交通便利而成为具有指标性的夜市
。士林夜市拥有众多小吃美食,像是士林大香肠,蚵仔煎,臭豆腐,冰
品及大饼包小饼等。

   十分老街 - 特色不在于老建筑, 火车门前过是十分老街全台独特的
街景.狭窄的街道, 火车就从两排民宅的中间驶过.街道两侧有许多
店家贩售天灯, 在铁道上放天灯, 形成老街, 铁道, 天灯相映成趣的
画面.

   九份老街 - 独特的旧式建筑，坡地以及风情，使九份成为台湾最受
欢迎的观光景点之一。这里还可以品尝到草仔粿、蕃薯丸、芋头
丸、潮洲鱼丸等各式小吃。

台北

   清境青青草原 - 清境农场人气最旺的景点，其中以[羊咩咩脱衣秀]
最富有盛名。绵延不尽的青青草原，牛羊群不是穿梭，恍如北国
风光，享有[雾上桃园]之称。

   小瑞士花园 - 因具有北欧光之美素有「台湾小瑞士」，「雾上桃园
」之美名，故而取名为「清境小瑞士花园」。破晓的清境云雾，
像幅画中飘逸的泼墨山水，极目远眺，山岚正以渐进的方式弥漫
开来，与远山云影合而回一，此时的山林田野纯净之美，令人心
旷神怡。

   纸箱王 - 位于南投县仁爱乡，海拔约1800公尺高的纸箱王，天气
的变换可以在不同的时间变换不同的美景，万里无云的早上烈阳
高照，拍起照片每个人都是阳光少男少女;下午云雾飘渺颇具诗意
，漫步在清境的旅人显得悠哉。

   日月潭风景区 - 闻名中外日月潭为台湾八景之一，日月潭以峻山碧
水相晖映的环湖公路边的文武庙主祀关帝，另外加奉祀孔子与岳
飞，庙内所有神像，皆用铜铸，建筑金碧辉煌，香火鼎盛。

南投

   中社观光花市 - 是中部地区唯一低海拔种植郁金香成功的花市，透
过冷藏等独特技术，调节开花顺序，每年一至三月共有十五万株
轮流绽放，只要在花期前往都可感受到郁金香花海的美丽盛况，
仿佛置身荷兰异国。

   逢甲夜市 - 夜市的范围包括逢甲大学方圆一公里之内，是台中最具
人气的商圈之一。商圈内贩卖种类繁多，应有尽有，衣食住行育
乐全都包含，令人目不暇接，众多选择的小吃闻名遐迩。

台中

精简行程： 观光景点：

  城隍庙夜市

第一天 吉隆坡a桃园/新竹 (机上用餐/晚餐)

第五天 台北 (早/午/-)

  老英格兰民宿（外观）

  青青草原
  小瑞士花园
  纸箱王

第二天 新竹/南投 (早/午/晚餐)

  日月潭风景区（含船游）

  文武庙
  邵族文物特产中心
  茶艺中心
  中社花海
  逢甲夜市

第三天 南投/台中 (早/午/-)

  彩虹眷村
  DIY维格凤梨酥
  渔人码头
  淡水老街
  士林夜市

第四天 台中/台北 (早/午/-)

 新竹料理         
 三杯鸡料理   
 民宿风味餐
 城市商旅吃到饱（自助餐）   
 点水楼小笼包风味餐
    

风味餐 :
 新竹福泰酒店或同级    x 1晚
 南投骏悦度假山庄或同级    x 1晚
 台中香富酒店或同级    x 1晚
 台北乐客或同级     x 2晚
 

酒店住宿 5 晚 :

士林夜市
Shilin Night Market 

士林夜市
Shilin Night Market 

第六天 台北a回程  (早餐/机上用餐)

  自由活动

  忠烈祠
  天禄貔貅招财馆
  九份老街
  十分老街（天灯自理）

  西门町

西门町
Xi Men Ding

西门町
Xi Men Ding

纸箱王
Carton King

纸箱王
Carton King



TOURIST ATTRACTIONS:SCHEDULE:

    XiMenDing - Ximending has been called the "Harajuku of Taipei" and the "Shibuya of 

Taipei". Ximending is the source of Taiwan's fashion, subculture, and Japanese culture. 

    Shihlin Night Market - Considered to be the largest and most famous night market in 

the city. Great place of local handicrafts, clothes, toys, tasty local snacks and souvenirs

    Jiufen - A place where you get a chance to taste the local snacks and foods of Taiwan 

such as Taro and Sweet Potato Ball etc.

    Shifen Old Street - Although the Shihfen Old Street does not necessarily attract 

tourists due to its traditional architecture, it does boast the unique attribute of serving as 

the only old street in Taiwan, which trains pass through on a daily basis. As they happily 

enjoy delicious home-cooked noodles, visitors can enjoy the sight of trains passing along 

the unfenced railway gates.

TAIPEI

   Chungshe Tourist Flower Market - is the only flower market that succeeded in 

growing tulips in low altitude areas of central Taiwan. By special techniques of 

refrigeration applied, the flowering time is regulated, and about 150,000 tulip bulbs with 

differing varieties are planted and in full bloom from January to March each year. So when 

you visit the flower market to see the tulip blossoms during the period, no matter where 

you look, the tulip fields will be no doubt gorgeously colorful. You’ll feel as if you were in 

Holland without going far away there.

    FengJia Night Market - Due to nearby famous university, therefore lots of modern 

fashion, snacks, and etc you can find here.   

TAICHUNG

    QingJing  Green Green Grassland - Known as a “Foggy Eden” far away from the 

city area in the mountains, Qingjing Farm is great for those who enjoy fresh air, lush 

forests, acre of flowers along the plains and hillside, and beautiful starry nights.Located in 

the northern section of Qingjing Farm is Green Green Grassland, which is an open 

pasture ground for livestock such as sheep and cows to roam and graze freely. Visitors 

are able to see the animals up close and interact with them.

   Swiss Garden - The beautiful Northern European atmosphere at the Small Swiss 

Garden has given it the name of “Taiwan’s Little Switzerland” and “Paradise in the Mist”

   Carton King - Huang Fang-liang is a Taiwanese paper artist who not only explores 

possibilities of paper but also creates more than fifty different products only with paper, 

whose creative paper company Carton King even holds over 100 patents. Carton King is 

a perfect result out of the sheer popularity of these paper-made products, where snacks, 

hot pots, afternoon tea and set menus are served. Almost everything seen in this 

restaurant, from dining room sets to lampshades and pots, is made with corrugated paper 

– Carton King is no doubt a mind-blowing wonderland of fantasy and imagination.

    Sun Moon Lake - is Taiwan’s largest freshwater lake, located in a basin surrounded by 

peaks. Its beauty has given rise to such names as “Pearl in the Mountains,” “Honeymoon 

Lake,” and “Lovers’ Lake.” It has also been called the “Heart of Taiwan,” not for romantic 

reasons, but for its role as a major hydropower generator.

NANTOU

D4 TAICHUNG/TAIPEI (B/L/-)

 Rainbow Village
 Dream Vigor DIY Pineapple
 Tamsui Fisherman's Wharf
 Tamsui Old Street
 Shilin Night Market

D3 NANTOU/TAICHUNG (B/L/-)

 Sun Moon Lake (Boat Ride)

 Wen Wu Temple
 Aboriginal Local Product Center
 Tea Shop 
 Chungshe Tourist Flower Market
 Fengjia Night Market 

(MOB/L/D)

 Hsinchu Du Chenghuang Temple

D1 KUALA  LUMPURa
TAOYUAN/HSINCHU (MOB/D)

 The Old England Manor (Outlook) 
 Green Green Grassland
 Swiss Garden 
 Carton King

D2 HSINCHU/NANTOU
(B/L/D)

  Forte Hotel Hsinchu or similar   x 1 Night
  Nantou Junyue Hanging Garden Resort or similar x 1 Night
  Taichung Golden Pacific Hotel or similar   x 1 Night
  Taipei Look Hotel or similar   x 2 Night

 Hsinchu Cuisine 
 Barrel Roasted Chicken 
 Three Flavor Chicken 
 Dinshui Dumpling Cuisine
 City Suites Buffet

Special Cuisine : Hotel 5 Nights :

D6 TAIPEIaDEPARTURE 
(B/MOB)

清境青青草原
Qingjing Farm

清境青青草原
Qingjing Farm

彩虹眷村
Rainbow Village

彩虹眷村
Rainbow Village

D5 TAIPEI (B/L/-)

 Martyr's Shrine
 Tianlu Museum
 Jiufen 
 Shifen Old Street(Sky Lantern Own Expenses)

 Xi Men Ding

 Free & Easy 

九份老街
Shihfen Old Street

九份老街
Shihfen Old Street



旅游资讯 General Information 

· 台湾 TAIWAN ·

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

总数:

TAIWAN : +886

台湾 : +886

Taiwan (Taipei) - No time different with 

Malaysia

台湾时间与马来西亚时间标准时无相差

100 TWD = MYR 14

100 新台币 = 马币 14

Voltage - almost always 110 V

电压 - 110伏特

类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin

类型 / Type C - 两个圆脚插头 / 2 round pin

类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat 
blade pin “V-shape”

NEW TAIWAN DOLLAR - TWD

新台币 - TWD

A320 A330

Spring 春季
3月 – 5月
Mar to May

5℃ - 24℃

Summer 夏季
6月 – 8月
Jun to Aug

20℃ - 32℃

Autumn 秋季
9月 – 11月
Sep to Nov

27℃ - 9℃

Winter 冬季
12月 – 2月
Dec to Feb

11℃ - 0℃

致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 
* 许多信用卡在台湾通行
* Major credit cards such as Visa and Master card

are mostly widely used

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance

Each individual are entitled to check in 1 luggage of 
not mare than 20kg and a hand carry bag not more 
than 7kg.
每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，
以及托运行李不超过20公斤。


